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ZÁPIS ZE 6. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2019 
konaného dne 18.prosince 2019 v 9 hod. 

v zasedací místnosti MěÚ v Polici nad Metují 
 

Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. 
Klímová, V. Friml, Mgr. Lenka Rutarová na základě plné moci, 
František Dostál na základě plné moci 

 
Omluvení členové: J.Cibulka, P. Šubíř 
 
Hosté:  Mgr. Škop, Ing. Ištoková, E. Gennertová 
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Vladislav Friml 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Vladislav Friml 
  
 Usnesení č.01/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje Vladislava Frimla ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Úprava rozpočtu 
3. Pediatrie na Policku 
4. Členské příspěvky na rok 2020 
5. Prodloužení smlouvy manažera DSO 
6. Zaměření kalendáře 2021 
7. Výsadba zeleně na Policku 
8. Zpráva kontrolní komise DSO 
9. Schválení rozpočtu na rok 2020 
10. Diskuze 
11. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 
Přítomné uvítal předseda svazku Ing. Jiří Beran, dále představil předem navržený 

program, který změnil přesunem bodu Schválení rozpočtu na rok 2020 na závěr jednání a 
přesunem bodu Pediatrie na Policku na začátek jednání.  

Přítomni jsou všichni členové, J.Cibulka je zastoupen Mgr.Rutarovou na základě plné 
moci, a P.Šubíř je zastoupen F.Dostálem na základě plné moci. Zasedání je usnášeníschopné. 

 
Usnesení č.03/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
2) ÚPRAVA ROZPOČTU 

 
Paragraf  Položka PŘÍJMY Kč 

  
4116 

Snížení plánované dotace na projekt 
"Efektivní a profesionální veřejná správa 

regionu DSO Policka"  
-3 311 544 

  4121 Zvýšení plánovaného příspěvku od obcí 470 
    Příjmy celkem -3 311 074 
Paragraf  Položka VÝDAJE Kč 

3639 
  

Snížení plánovaných plateb v projektu 
"Efektivní a profesionální veřejná správa 

regionu DSO Policka" 
-3 313 074 

6310   Zvýšení výdajů na finanční operace 2 000 
    VÝDAJE CELKEM -3 311 074 

 
 
Usnesení č.04/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje změnu rozpočtu č.1/2019 - snížení příjmů a výdajů o 
3 311 074 Kč.   

Pro:  8  Proti: 0      Zdržel se: 0   
 
 
3) PEDIATRIE NA POLICKU 
J. Beran se dotázal přítomných na průběh schválení navržených příspěvků v obecních 

zastupitelstvech. Všechna zastupitelstva příspěvek schválila, v některých obcích po 
výhradách. 
 
Friml – požaduje rozeslání rozpisu plateb jednotlivých obcí za každý rok 
Krtička – žádá rozepsání příspěvků do tabulky s rozlišením mimořádného příspěvku na 

podporu pediatrické péče a členského příspěvku obce 
Friml – zastupitelstvo Velkých Petrovic nepodpořilo příspěvek s nadšením, bojí se žádostí od 

zubařů a dalších lékařů 
Škop – neřešit nastalou situaci by bylo horší, než schválení této podpory – nejedná se totiž o 

snadno napodobitelný precedens  
Beran – podobné problémy jsou způsobeny špatným systémem, měl by je řešit kraj, popř. stát 
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Usnesení č.05/06/2019 
 Výbor DSO Policka schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace 
z rozpočtu DSO Policka s MUDr. Marcela Výravská s.r.o., Na Sibiři 72, 549 54 Police nad 
Metují, IČ02353679 a pověřuje předsedu Ing. Berana podpisem této smlouvy. Smlouva je 
přílohou zápisu.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Usnesení č.06/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje mimořádný příspěvek jednotlivých obcí na přípravu pro 
zajištění trvalé pediatrické péče na Policku dle níže uvedené tabulky.    
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

Obec 
Počet 

pacientů 
Dotace/
měsíc 

Dotace 2020 
(1.9. -

31.12.2019)  
a 2020 

Dotace 
rok 2021 

Dotace 
rok 2022 

Dotace 
rok 

2023 

Dotace 
2024 
(1.1. - 
28.2.) 

Dotace 
celkem 

(54 
měsíců)  

Česká Metuje (+ Vlásenka, 
Dědov) 

70 342 5 471 4 103 4 103 4 103 684 18 465 

Suchý Důl (+ Slavný) 83 405 6 487 4 865 4 865 4 865 810 21 894 

Bukovice 56 274 4 377 3 283 3 283 3 283 548 14 772 

Bezděkov 85 415 6 644 4 983 4 983 4 983 830 22 421 

Petrovice (+ Petrovičky) 62 303 4 845 3 634 3 634 3 634 606 16 355 

Žďár nad Metují (+ Maršov) 122 596 9 535 7 151 7 151 7 151 1 192 32 181 

Machov (+ Bělý, Nízká 
Srbská) 

135 659 10 551 7 913 7 913 7 913 1 318 35 611 

Police nad Metují (+ Pěkov, 
Hony, Hlavňov, Radešov) 

820 4 006 64 090 48 068 48 068 48 068 8 012 216 301 

Celkem  DSO Policka  1433 7 000 112 000 84 000 84 000 84 000 14 000 378 000 

 
 
 
 
4) ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY 2020 

J.Beran informoval o zasedání správní rady SDMB, kde bylo k tématu členských 
příspěvků sděleno, že obce Policka platí 6 Kč/obyvatel a obce na Broumovsku 9 
Kč/obyvatel. Snížení příspěvku tak dle SDMB nepřipadá v úvahu. Dále sdělil, že 
propagační materiály kritizují, dle SDMB, pouze obce z Policka – např. nevyhovující 
skládačku Broumovsko. Komunikace informačních center mezi sebou je dle SDMB na 
dobré úrovni, pracovníci IC Police n. Met. nesouhlasí. Sdružení infocenter připravilo 
obdobu hry Toulavý batoh, v rámci které zavede turisty na Ostaš a Hvězdu, což není 
vzhledem k aktuální přetíženosti obou lokalit vhodné. Tento krok s Polickem nikdo 
nekonzultoval.  
Police n. Met. a zástupce KHK p. Hečko chtějí v lednu-únoru svolat valnou hromadu 
SDMB kvůli neprůhlednosti nakládání se získanými dotačními prostředky.  
Friml – na špatné fungování upozornil už v roce 2018 
Klímová – upozornila, že SDMB nevkládá aktuální informace ani do obchodního 
rejstříku 
Krtička – navrhuje otevřít otázku setrvání v SDMB z důvodu odpovědnosti zakládajících 
členů, kterým DSO Policka je, na neprůhledném nakládání s dotačními prostředky 
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Maroul – pokud polovina členů DSO Policka ze SDMB odejde, tak zůstávající nebudou 
mít žádné slovo; upozornil na nedostatečnou turistickou infrastrukturu vzhledem k počtu 
turistů, kterým je Broumovsko prezentováno 
Klímová – komunikace není na dobré úrovni, předávání informací také ne; vznesla dotaz 
na financování případných sankcí SDMB 
Krtička – navrhuje všechna zmíněná témata probrat na valné hromadě SDMB a po ní se 
případně vrátit k debatě o setrvání DSO Policka v SDMB 
 
Propagace 
J.Beran představil ukázky letáků pro prezentaci DSO Policka.  
 
Friml – navrhuje jednotnou skládačku pro celý svazek a další prezentaci nechat na 
jednotlivých obcích; podporuje vydávání map a zakreslování tras pro cyklisty i pro pěší 
Klímová – dle její zkušenosti se nakupují hlavně mapy 
Gennertová – navrhuje zaměřit se i na moderní technologie – aplikaci pro chytré telefony 
Beran – s aplikací a moderní prezentací souhlasí 
Škop – navrhuje navštívit veletrh v Brně a získat potřebnou inspiraci 
Zeman – návrh na jednotný ubytovací systém ubytovatelů na Policku 
Klímová – na Broumovsku měli podobný záměr, nezdařil se 
Friml – navrhuje zavést obdobu podnikatelského klubu na Policku – zajištění těsnější 
spolupráce veřejné sféry a podnikatelů  
Škop – Město Police n. M. má obdobný záměr již delší dobu a připravuje setkání 
zástupců města s podnikateli  
 

Usnesení č.07/06/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje výši členského příspěvku pro SDMB ve výši 6 

Kč/obyvatel od roku 2019 do schválení případné změny.  
Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
Usnesení č.08/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje výši členského příspěvku ve výši 17 Kč/obyvatel od 
roku 2020 do schválení případné další změny.  

Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

 
 

5) PRODLOUŽENÍ SMLOUVY MANAŽERA SVAZKU 
J.Beran informoval o nutnosti uzavření nové smlouvy s manažerem svazku. Stávající 

smlouva bude prodloužena na dobu určitou 1 rok, tj. do 31.12.2020. Úvazek manažera bude 
zvýšen z 0,3 na 0,4.  

Klímová – podporuje zvýšení úvazku dle skutečně odpracovaných hodin na 0,4; vidí 
nutnost v udržení jednoho člověka na této pozici 

Gennertová – navrhuje prověření možností dotací a spolupráce se Svazem měst a obcí 
 
 
Usnesení č.  09/06/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje prodloužení smlouvy manažera svazku v dohodnutém 

znění. Smlouva je přílohou zápisu.    
 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
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6) ZAMĚŘENÍ KALENDÁŘE 2021 
M. Zeman požádal přítomné o názory na téma kalendáře 2021. Zároveň informoval o 
formuláři pro zapsání zásadních akcí v jednotlivých obcích pro uvedení v kalendáři na rok 
2021, aby kalendář získal další přidanou hodnotu pro místní obyvatelstvo.  
  
Krtička – nejžádanější jsou fotky míst v obcích, příroda; srovnávací fotky měly úspěch ale 
vyvolaly i rozporuplné reakce; navrhuje přidat do kalendáře i ukázky lokálních umělců a 
řemeslníků a kontakty na ně 
Beran – navrhuje obcím vytipování míst a zákoutí, která chtějí prezentovat  
Zeman – navrhuje jednání s Janem Pfeiferem, jehož fotky přírody jsou na vysoké úrovni 
Klímová – souhlasí, pokud by Pfeifer neměl zájem o spolupráci, navrhuje Tomáše Šrejbera 
 
M.Zeman kontaktuje J.Pfeifera ohledně spolupráce na kalendáři. Ten připraví výběr fotek 
z jednotlivých obcí, které po vyjádření k němu mohou doplnit vlastní tipy na další lokality 
k vyfocení.  
 

Usnesení č. 10/06/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje téma kalendáře 2021 – fotografie přírody a okolí na 

Policku, a pověřuje starosty obcí o zajištění vyplnění termínů zásadních akcí z jednotlivých 
obcí do března 2020 a M.Zemana jednáním s fotografy.   
 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
 
 
7) VÝSADBA ZELENĚ NA POLICKU 

M. Zeman sdělil starostům stav projektu výsadby zeleně. Projektová dokumentace byla 
zpracována Ing. Lenkou Hladíkovou za celkovou cenu 34 485 Kč, biologické posudky 
obou lokalit za celkovou cenu 14 000 Kč. Faktura firmy Arboristika s.r.o. byla snížena 
dohodou obou stran na poloviční výši, tj. 25 410 Kč. Žádost o dotaci byla podána 
17.12.2019.   
 
Výbor DSO Policka bere na vědomí výše uvedené informace.  
 

 
8) ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE DSO 

M.Zeman předložil výboru DSO k nahlédnutí zprávu kontrolní komise DSO, která 
zasedala 10.12.2019 ve složení M. Kryl, J. Ticháčková a T. Kohlová. Kontrolou nebyly 
zjištěny chyby ani nedostatky, komise udělila doporučení prověřit střednědobý výhled 
rozpočtu.  
 
Výbor DSO Policka bere na vědomí výše uvedené informace.  

 
 
9) SCHVÁLENÍ ROZPOČTU 2020 

M.Zeman informoval přítomné starosty o změnách oproti zveřejněnému návrhu rozpočtu 
DSO Policka na rok 2020. Rozpočet byl schválen dle následující tabulky.  
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Paragraf Položka Rozpočtové příjmy
Schválený 

rozpočet 2020

4116 Ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu 3 800 000

4121 Neinvestiční přijaté transfery od obcí 293 000

3636 2111 Příjmy z poskytování služeb a výrobků 1 000

3636 2112 Příjmy z prodeje zboží 30 000

3636 2133 Příjmy z pronájmu movitých věcí (pódium) 5 000

6310 2141 Příjmy z úroků 200

Příjmy celkem (Kč) 4 129 200

Paragraf Položka Rozpočtové výdaje
Schválený 

rozpočet 2020

3519 5213 Ostatní ambulantní péče 112 000
3636 * Územní rozvoj 186 250

3639 5xxx
Financování projektu Efektivní a profesionální veřejná správa regionu 
DSO Policko, CZ.03.4.74/0.0/0.0/16_058/0007403) 3 800 000

3639 * Komunální služby a územní rozvoj jinde nezařazené 3 800 000

6310 * Obecné příjmy a výdaje z finančních operací 6 000

Výdaje celkem (Kč) 4 104 250

8115 Financování - změna stavu prostředků na bankovních účtech -24 950
 

 
Usnesení č. 11/06/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený rozpočet DSO Policka na rok 2020 
 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 

 
10) DISKUZE 

J.Beran navrhuje termín schůzky se společností EnviPartner ohledně strategie DSO na 
30.1.2020 v 9h na MěÚ v Polici nad Metují.  
 
Krtička – navrhuje začít jednání s CDS Náchod o rozšíření linky autobusů přes Machov až do 
polského Karlowa. 
Friml – tento požadavek se musí projednat s Královéhradeckým krajem 
Beran – představil myšlenku okružní linky Ostaš-Hvězda-Machov; od CDS Náchod má 
informace o zvětšení kapacity spoje Teplice – Police n. Met.  
Dostál – obec Žďár n. M.  má připomínky ke kapacitě školního autobusu dlouhodobě   
Ištoková – problém s kapacitou autobusu je i ve směru do Broumova 
 
Krtička – informoval o nedokončeném třetím veřejném projednání strategických dokumentů 
v Machově z důvodu sabotáže nespokojeným občanem 
 
Beran – informoval o přípravě cyklostezek na Broumovsku, požadavky na cyklostezky jsou i 
na Policku – navrhuje pozvat projektanta z Broumovska na jednání o možnostech 
 - informoval o termínu Malého letního dovádění v Křinicích – 13.6.2020 
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Friml – pozval přítomné na Ples zastupitelů obce Velké Petrovice v termínu 11.1.2020 
- V termínu 13.6.2020 pořádají oslavy při příležitosti založení SDH   

 
 
11) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční ve Velkých Petrovicích v březnu 2020. 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným za debatu a ukončil zasedání.  
 
 

 
 

Zapsal: Martin Zeman 
V Polici nad Metují 19.12.2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Vladislav Friml 
 předseda svazku ověřovatel 


